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BRMG.KS-IX.0012.12.2015 
 

PROTOKÓŁ Nr 14-12/2015 
 
Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 25 listopada 2015 roku, a rozpoczęło o godz.16:00 w Sali Seana 
Lestera 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan pięciu (5) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło pięć 
osób (5), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.  
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 14 posiedzenie Komisji, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, wysłany do 
radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 

1. Sprawa zagospodarowania terenu przy Szkole Podstawowej Nr 65 im. Alfa 
Liczmańskiego w Gdańsku przy ul. Śluza 6 – modernizacja boiska, 
ogrodzenia oraz postawienie stanowiska na sprzęt wodny. 
Przedstawiają zaproszeni goście: Pani Jolanta Kwiatkowska-Reichel - Dyrektor 
Szkoły Podstawowej Nr 65 im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku oraz przedstawiciele 
Prezydenta Miasta Gdańska: Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów 
Rozwojowych, Pan Grzegorz Szczuka – p.o. Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego    

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2015-2040 – druk nr 503 - w zakresie działania 
Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – 
druk nr 504 – w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk 
nr 490 – w zakresie działania Komisji.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2016 r. – druk nr 491 – w zakresie 
działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska: Wydział Budżetu Miasta i 
Podatków, Biuro Prezydenta ds. Sportu, Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Gdańsku, 
Wydział Programów Rozwojowych, Dyrekcja Rozbudowy Miasta Gdańska 

 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
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Prowadzący Mirosław Zdanowicz poinformował, że do druków nr 503 i nr 504  – czyli 
do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej oraz zmian w budżecie wpłynęły 
Autopoprawki. 
 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
posiedzenia. 
 

Komisja porządek posiedzenia przyjęła jednogłośnie – 5 głosami „za”. 

 
PUNKT  - 1 

 
Sprawa zagospodarowania terenu przy Szkole Podstawowej Nr 65 im. Alfa 
Liczmańskiego w Gdańsku przy ul. Śluza 6 – modernizacja boiska, 
ogrodzenia oraz postawienie stanowiska na sprzęt wodny. 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Proszę bardzo, kto rozpocznie? Pan Dyrektor Dawidowski.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Szanowni Państwo, jeśli chodzi o kwestie Szkoły 65 przy Śluzie 6 i nasze zamiary 
inwestycyjne to one przedstawiają się następująco. Podzieliliśmy zakres prac 
przewidywanych przy tym obiekcie na 4 etapy i przedstawię je. Kolejność na tym 
etapie jeszcze nie gra roli. Pierwszym z etapów to kwestia zagospodarowania w 
postaci placu zabawa w ramach programu Radosna Szkoła. Drugi etap to boisko 
wielofunkcyjne o nawierzchni poliuretanowej, bieżnia okólna, skocznia do skoków 
w dal, ogrodzenie, odwodnienie terenu. Trzeci etap to stanowisko na sprzęt wodny 
do rekreacji i czwarty etap to termomodernizacja obiektu w ramach programu, 
który realizujemy przy wsparciu z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Co 
udało się do tej pory zrealizować? Do tej pory, sumując nakłady łącznie te, które w 
tej chwili ponosimy to zrealizowano w 2014 roku plac zabaw w ramach Programu 
Radosna Szkoła. To jest 250 tys. zł. Kończymy realizację, jeszcze w tym roku, 
termomodernizację tego obiektu. To jest ok. 1,8 mln zł. Mamy zaprogramowane 
boisko wielofunkcyjne z tym zakresem, o którym już mówiłem. Szacowany koszt tej 
inwestycji jest pokaźny, bo to jest prawie 2 mln zł. Szukamy źródeł finansowania. 
Jest też jeszcze jeden etap, o którym wspomniałem czyli stanowiska na sprzęt 
wodny do rekreacji. Tutaj tez jeszcze jesteśmy w trakcie analizy czy i kiedy 
wykonywać to stanowisko mając też na uwadze sąsiedztwo obszaru zwanego 
„Żabim Krukiem”, czyli obszarem, gdzie jest i klub, który tak się nazywa i przystań, 
którą jako miasto przygotowaliśmy. Chciałbym też skomentować dodatkowo fakt 
związany z samym boiskiem, które jest planowane i z tym, że jest sporządzona dla 
tego boiska dokumentacja, o której wspomniałem. Mianowicie w kwestii boisk 
przyjęliśmy już od jakiegoś czasu z Wydziałem Rozwoju Społecznego taką strategię 
działania, że tworzymy pewną listę rankingową i staramy się też te zadania 
sukcesywnie realizować w miarę posiadanych środków, zdobywanych dodatkowych 
środków itd. To, że to boisko posiada dokumentację projektową to jest tylko 
potwierdzenie tego, że w naszych rankingach się znalazło dlatego, że przyjęliśmy 
też takie założenie, że tworząc listę rankingową dla boisk w mieście też 
sukcesywnie je programujemy, czyli od razu sukcesywnie pozyskujemy 
dokumentacje budowlane. I tak jak pozwalają środki tak te zadania realizujemy. 
Dzisiaj te boiska, które mamy bądź już na budowanie bądź za moment na te 
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budowy wejdą to jest program, który jest realizowany w tym roku i w roku 2016, 
czyli takie boisko jak przy SP 65 mogłoby być realizowane w roku 2017, chyba, że 
znajdziemy wcześniej źródła finansowania. Też od razu wyprzedzając pytanie, nie 
ma takiej opcji, żebyśmy utracili pozwolenie na budowę tego obiektu. Pozwolenia 
na budowę są ważne 3 lata, to raz, a dwa, można też wykonać i wszystko jest w 
zgodzie z przepisami, można wykonać pewne drobne prace początkowe 
organizujące to zadanie i tym samym ważność pozwolenia na budowę się 
utrzymuje. Także podsumowując to co zrobiliśmy, już powiedziałem, co 
chcielibyśmy zrobić, czyli przede wszystkim boisko to kwestia jest taka. Jest 
dokumentacja, są pozwolenia, jest gotowość realizacyjna do tego zadania, brakuje 
nam jeszcze tylko funduszy. Natomiast z punktu widzenia tych pierwszych 
możliwych funduszy to jest lista do roku 2016 jest wyczerpana, ale to należy tak 
traktować, że po prostu jak zdobędziemy, jak znajdziemy fundusze to może 
mówimy wcześniej, niż rok 2017. Jak je nie znajdziemy to sukcesywnie w 
następnych latach realizujemy tą listę rankingową, na której jest Szkoła 65 i boisko 
przy niej, czego dowodem jest dokumentacja. Nie projektowalibyśmy boiska nie 
chcąc go realizować. To z mojej strony tyle.          
 

Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Jeszcze dodam, jedną rzecz, że kwota, która na to boisko z kosztorysu wynika to 
jest koszt pięciu boisk standardowych, stąd to przesunięcie w czasie z realizacją, 
bo w planie ok. 400 tys. zł planujemy na boisko, a tutaj z racji ukształtowania 
powierzchni, a bardziej pod powierzchnią, czyli konieczności odwodnienia 
szczególnego tego terenu ten koszt jest taki wysoki.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. Proszę pani dyrektor.  
 
Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
Jest mi w bardzo przyjemnie, że zostałam tutaj zaproszona, i że mogę się 
wypowiedzieć. Cieszę się, że usłyszałam w ogóle jakąkolwiek teraz datę czyli 
rok 2017, tylko, że ja taką datę usłyszałam rok temu i cała społeczność 
lokalna, że to jest rok najpóźniej 2015, czyli ten, który mija. Także już mogę 
wątpić czy kolejna obietnica zostanie dotrzymana skoro nas wycięto z 
rankingu. Jeżeli mowa o dokumentacji, która jest ważna trzy lata to te trzy 
lata upłyną właśnie. Projekt był robiony, tak, żeby rzeczywiście była 
możliwość jego realizacji, żeby to nie był, tak jak określiła pani inspektor z 
DRMG kolejny pułkownik, który stoi na półce. Jeżeli chodzi o tzw. pierwszy 
etap czyli plac zabaw z Radosnej Szkoły to dostaliśmy jako jedna z ostatnich 
szkół. Przypominam, że jest to Dolne Miasto, gdzie takich miejsc nie ma dla 
dzieci. W innych dzielnicach to są nie tylko szkoły. Jest lepiej 
zagospodarowany teren. U nas rzeczywiście szkoła spełnia miejsce 
środowiskowe w tym momencie. Dalej. Wiata, która miała być dla dwóch 
klubów. Dzwonił do mnie prezes Uczniowskiego klubu Sportowego Motława, że 
niestety nie zdąży na tą godzinę 16 dojechać, korki. To są kluby, które plus 
pan Grzegorz Kwiatkowski Prezes Gdańskich Lwów, to są kluby, które 
właściwie powstały dzięki prywatnym środkom, grupie zapaleńców, a mamy 
naprawdę osiągnięcia i żałuję, że nie ma prezesa, ponieważ ja mogę 
operować ogólnikami, ale zapewniam, że nasi zawodnicy są w kadrze 
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narodowej, są Mistrzami Polski, reprezentują Gdańsk na zawodach 
międzynarodowych. O osiągnięciach smoczych łodzi myślę, że się wypowie 
Prezes tego klubu, bo to są jeszcze większe osiągnięcia. Dla nas jest to 
naprawdę uciążliwe, że dzieci trenują w warunkach i sprzęt jest 
przechowywany w warunkach partyzanckich, kiedy to już przekłada się to na 
realne wyniki. Także nie wiem jakie są priorytety. Natomiast jeszcze raz 
powtarzam, boisko było zaplanowane. Ja tutaj mam przed sobą projekt z 
sierpnia 2014 roku, gdzie mnie proszą o poczynienie niezbędnych uzgodnień, 
ponieważ ze względu na krótki termin realizacji. Więc ja zadaję pytanie 
dlaczego znowu Szkoła 65 została potraktowana po macoszemu. Jeżeli chodzi 
o wyniki smoczych łodzi bardzo proszę pana Prezes. Wiem, że jesteśmy 
Mistrzami Europy.    
 
Pan Grzegorz Kwiatkowski – Prezes Klubu Wodnego Gdańskie Lwy 
Na co dzień jestem nauczycielem Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej i 
szczególnie zajmuję się pływaniem rekreacyjnym na smoczych łodziach. Jako 
pasjonata jestem też prezesem Klubu Wodnego Gdańskie Lwy oraz 
wiceprezesem MMKS-u Gdańsk, e którym to wychowankowie najzdolniejsi 
Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej dalej rozwijają swoją pasję poprzez 
uprawianie wyścigu smoczych łodzi w sposób sportowy. Jeśli chodzi o wyniki. 
Mamy największe wyniki w historii smoczych łodzi w Polsce jeśli chodzi o 
grupy młodzieżowe. Jest to dyscyplina rekreacyjna czasami traktowana po 
macoszemu stąd nasze jakieś zaangażowanie większe społeczne w to wszystko 
co robimy, ale na dobrą sprawę my nie mamy gdzie trzymać tych łodzi. Łodzie 
w tej chwili, które należą do Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej są na 
przystani AZS-u na zasadzie takiej, że po prostu AZS AWF dosłownie „na 
gębę” pozwala nam korzystać z tej przystani. Jeżeli chodzi o sprzęt Klubu 
wodnego Gdańskie Lwy zmuszeni byliśmy wywieźć łódkę w ogóle za granice 
Gdańska ze względu na to, że nie mieliśmy gdzie jej przechowywać. Jeśli nie 
ma tutaj prezesa UKS-u, ale trenerem UKS-u jest mój kolega, z którym razem 
zdobywaliśmy laury pływając razem w dójce kajakowej. Ja się zająłem 
smoczymi łodziami, on kajakarstwem. Ja jestem na bieżąco jeśli chodzi o 
wyniki. Są to wyniki w skali naszego miast największe jakie zdobywa Gdańsk. 
Są inne kluby Szpicgat, który się niczym nie zajmuje oprócz prywatną 
działalnością gospodarczą, MRKS Gdańsk, który ma swoich zawodników, nie 
ma żadnych medalistów pomimo doskonałej bazy sprzętowej i lokalowej, a 
UKS Motława, który powstał z niczego z racji praktycznie tego, że jakaś grupa 
pasjonatów za własne pieniądze kupiła swój sprzęt, w warunkach proszę 
zobaczyć jakie są, realizuje te cele, ale dalej tak się po prostu nie da. Jeśli 
chodzi o wychowanków UKS-u są to Mistrzowie Polski w każdej praktycznie 
grupie wiekowej od młodzika do juniora młodszego, z tym, że Ksawery 
Hajdamowicz jest w reprezentacji Polski i swoje wyniki osiągał w młodszym 
roczniku. Mają Mistrzostwo Polski Juniorek Młodszych Sandra Ostrowska oraz 
w kategorii Młodziczek Kamila Mróz. Są to wyniki szczególne. To jest 
dyscyplina też olimpijska, która zawsze przynosi medale olimpijskie. Tak jak 
powiedziałem, przez ileś lat tutaj u nas w Gdańsku, który jest miastem 
Grzegorza Śledziewskiego Mistrza Świata w kajakarstwie, te kajakarstwo 
upadało. I w tym momencie powstało coś co dało szansę młodym ludziom, a 
wiadomo, że teraz młodym ludziom ciężko odgonić od komputerów. To jest 
największy w tej chwili nałóg jaki istnieje. Grupa pasjonatów stworzyła coś 
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co przynosi efekty tylko wychowawcze, ale także wynikowe dla miasta 
Gdańska. Na dobrą sprawę oni trenują w warunkach, nie ma takich złych 
warunków nigdzie w Polsce. Ja na bieżąco śledzę na Facebooku inne kluby, 
które są biedne, gdzieś tam na wsiach itd. one nie mają takiej ciężkiej 
sytuacji jak UKS Motława. Uważam, że takie miejsce jak Dolne Miasto, gdzie 
niby jest przystań Żabiego Kruku, ale ona nie jest przystosowana do 
kajakarstwa wyczynowego, ani do smoczych łodzi. Tam nie ma miejsca w 
hangarze na smoczą łódź. Jest w tej chwili inny klub, który działa 
komercyjnie, za pieniądze i to za takie pieniądze, że z moich wychowanków 
nikt by nie trenował, bo jest to 80 zł miesięcznie. Przypominam, że zajęcia 
GOKF-u są bezpłatne, a składka członkowska w klubie, jeżeli ktoś realizuje 
dalej to jest 90 zł rocznie. W porównaniu do 80 zł miesięcznie to jest to 
bardzo mało. W związku z tym uważam, że takie miejsce jak Dolne Miasto, 
które mi się zawsze kojarzyło z tym, z zazdrością, ja byłem zawodnikiem 
MRKS-u Gdańsk, gdzie tam klub, jak jeszcze istniał, on kipiał, Dolne Miasto 
kipiało tymi kajakarzami. Tam na dobrą sprawę wędkarz nie miał prawa się 
zmieścić, bo tam tyle tych kajaków pływało. Są ludzie, którzy chcą to 
realizować i nie mają do tego warunków. Dosłownie nie mają warunków. 
Uważam, że postawienie takiej wiaty stworzyłoby jakiś zalążek do tego, żeby 
ci młodzi ludzie w miarę w godnych warunkach mogli dalej rozwijać swoją 
pasję, a trenerzy, głównie pasjonaci, mogli to realizować.    
 
Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
Ja może jeszcze z tych wyżyn zejdę na prozaiczne sprawy, ale niezwykle 
ważne. Z tym się wiązała też modernizacja ogrodzenia szkoły, które w części 
nie istnieje wcale. Mamy dzieci młodsze. A jeżeli chodzi o bramę wjazdową 
to ja już monitowałam wcześniej, i to wielokrotnie do DRMG, że nie wjedzie 
wóz strażacki. Czyli w razie pożaru to mamy niedostosowaną bramę 
wjazdową. Także to już są poważne sprawy związane z względami 
bezpieczeństwa.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. Chciałem panu i pani powiedzieć, że o smoczych łodziach 
rozmowa była 3 lata temu już tutaj na Komisji. Wnioskowaliśmy o zakup tych 
łodzi.    
 
Pan Grzegorz Kwiatkowski – Prezes Klubu Wodnego Gdańskie Lwy 
Łodzie są zakupione oczywiście.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Tak, ale to nie jest tak,  że to się stało przedwczoraj i zakupiono. Trzy czy 
cztery lata temu właściwie co roku stawialiśmy wniosek o zakup smoczych 
łodzi i mieliśmy taką odpowiedź, że tak oczywiście przewidujemy, ale zawsze 
było jakieś ale. Wspomagał nas z GOKF-u pan Dyrektor Sawicki. Także to nie 
jest tak, że Komisja nie widziała problemu, tylko Komisja to widziała i 
chciała, ale cały czas się wałkowała kwestia odbudowy całego Dolnego Miasta, 
rewitalizacji, modernizacji, żeby wytypować priorytety. Przykro mi bardzo, 
że szkoła nie znalazła się …     
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Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
Szkoła była.   
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 
Znalazła się, bo jest i termomodernizacja… 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Ale ja mam na myśli, ponieważ jesteśmy Komisją Sportu, działalnością 
sportową. Bardzo dobrze, że dyrektor Dawidowski przedstawił to co się 
dzieje. Za chwilę będzie pani relacjonowała na temat budżetu na przyszły 
rok. Także mam nadzieję, że to wszystko będzie prędzej czy później będzie 
brane pod uwagę. Panie dyrektorze Trojanowski czy coś na ten temat, jako 
wydział, może coś pan dodać?  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Ja nie znam sprawy, pierwszy raz słyszę.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Proszę bardzo pan Dyrektor Dawidowski. 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Chciałem ad vocem.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Przepraszam, że przerwę. Nie chodzi o to, żeby się przepychać. Tylko chodzi 
mi o konkrety, żeby można było wyjść z twarzą.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Chciałem podkreślić jeszcze raz. Po pierwsze jeszcze nikt z nas ani przez 
moment, mam nadzieję, że państwo to odnotowali, nie dyskutuje z 
zasadnością. Nikt tu nie powiedział, że coś z tego co chcemy zrobić jest 
niepotrzebne dla tej szkoły. Problem jest tradycyjny jak w każdym budżecie. 
Jest kwestia potrzeb i możliwości finansowych. Podzielono zadanie na cztery 
etapy. Skoro dwa się skończyły, dwa są do realizacji to możemy powiedzieć, 
że jesteśmy w trakcie. Co do wiary w to, czy to będzie zrealizowane czy nie 
to już ja nie mam na to wpływu, żeby przekonywać i skutecznie przekonać. 
Podkreślę tylko, że jest placówek ponad 170 w mieście. Budżet miasta 
pozwala nam na realizację czterech boisk rocznie, może pięciu, gdyby można 
było powiedzieć, że każde z tych boisk będzie przebiegało w tej kwocie 
szacowanej 400 – 500 tys. zł. Te boiska z racji terenu, trudnego terenu jakim 
jest miasto Gdańsk szeroko rozumiane, w każdej dzielnicy jest inna specyfika, 
na Dolnym Mieście jest konkretna specyfika, która powoduje, że odwodnienie 
i inne elementy windowały wartość tego przedsięwzięcia do 2 mln zł i proszę 
zauważyć, że nikt nie powiedział ok. wówczas rezygnujemy, bo jest za drogo, 
tylko szukamy możliwości finansowych. Dokumentacja została opracowana w 
sierpniu 2014 roku. Ma 3 lata ważności licząc tylko od daty opracowania, bo 
pozwolenie na budowę … 
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Pan Wiesław Galikowski – Dyrektor Biura Planowania i Budżetu Inwestycji 
i Projektów UE w Dyrekcji Rozbudowy Miasta Gdańska 
Pozwolenie było wydane w czerwcu tego roku.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To mamy czerwiec 2015 plus 3 lata. Nie utracimy tej dokumentacji. Szukamy 
środków i będziemy ten zakres boiskowy realizować. To bym chciał, żeby było 
też i przesłaniem. Nie chciałbym się absolutnie tłumaczyć. Po prostu uważam, 
że robimy co możemy robiąc i tak więcej niż 4 boiska rocznie i starając się 
zapewnić ten rozwój przy placówkach i naprawdę nie trzeba nas 
przekonywać, że boisko jest nam potrzebne. To jest kwestia już teraz tylko 
czasu, bo to nie jest boisko, które może zaprojektujemy, a potem może 
znajdziemy środki na jego realizację, tylko to jest boisko, które jest 
zaprojektowane z pozwoleniem na budowę. Więc teraz to jest kwestia 
środków i w tym bym też upatrywał szansę realizacji w takim okresie o jakim 
mówimy. Chcielibyśmy być realistami. Obiecywanie dzisiaj miesiąc, rok 
realizacji tego boiska przy takich finansach jakie dzisiaj mamy i tej liście 
rankingowej byłoby nie fair co najmniej, więc mówimy o tym, że zdolność 
realizacyjna jest, ważność dokumentów jest przez trzy lata i trzeba te 
zadanie zrealizować i tak się stanie. To jest ważne, żeby podkreślić, że nie 
trzeba nas przekonywać do zasadności i trzeba też powiedzieć, że w pewien 
sposób SP 65 jest dostrzegana na tej naszej liście skoro w rankingu się 
znalazła i skoro układamy w pewien sposób wspólnymi silami ten ranking. 
Dziękuję.  
 
Radny Jaromir Falandysz – członek Komisji   
Czy pan, panie dyrektorze widzi możliwość, że uda się przyspieszyć budowę 
tego boiska np. wybudować już w 2016 jeżeli będą jakieś oszczędności 
poprzetargowe przy innych projektach bądź jeżeli projekty z jakichś przyczyn 
niezależnych od miasta nie dojdą do skutku? 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Jesteśmy bardzo mocno wyliczeni i ten zakres, który chcemy realizować tak 
naprawdę, powiedziałbym my już konstruując tą listę liczyliśmy na 
oszczędności, czyli te pokazanie tej realizacji tak naprawdę, tak jak czujemy 
w 2017 roku, bo ta lista 2016 roku jest bardzo napięta. Są to zadania, które z 
2015 się zaczęły i 2016 się kończą. Będą pewnie zadania, które w 2016 roku 
zaczniemy, żeby w 2017 r. skończyć. Próbujemy jak się da. Na razie jest tak, 
że faktycznie jest zaobserwowana pewna różnica na razie na plus jeśli chodzi 
o kosztorys a przetarg. To jest w różnych poziomach przedział średni ok. 30%, 
ale jesteśmy tak bardzo ściśnięci, że te oszczędności, proszę zobaczyć, 
musielibyśmy wygenerować 2 mln zł w oszczędnościach, żeby uruchomić to 
zadanie. Może ten kosztorys jest na 2 mln, niech ta operacja będzie 
kosztowała 1,7 mln po przetargu. Dzisiaj tak to oceniamy. To ciągle jest 
wygenerowanie tak dużych środków, żeby uruchomić, a nie da się tego 
etapować, bo gdyby się dało to byśmy wprowadzili pod etapy.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Może od tej wiaty zacząć, panie dyrektorze? 
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Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji   
Jaki jest koszt tej wiaty? 
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
Ten koszt jest ok. 150 tys. zł, ale nie koszt jest tu problemem. To jest 
kwestia projektu, szkoły, budowy boiska i zgrania się w terenie z tym 
obiektem i rozsądnego skoordynowania działań. Proszę zobaczyć, że my tutaj 
jeszcze daty nie określamy dla tej części, którą nazywamy stanowiskiem na 
sprzęt wodny do rekreacji. Czyli tutaj mamy szacowany koszt. To jest 150 
tys. zł, o których powiedziałem. Te etapy są w taki sposób skonstruowane, że 
boisko, jego realizacja będzie miała największy wpływ na ten obszar. 
Czekamy na koniec termomodernizacji. To są działania w końcu na jednym, 
niewielkim placu budowy, terenie, który jest funkcjonującą szkołą. Koszt jest 
ok. 150 tys. zł, ale zgranie tego w czasie powoduje, że ustawiliśmy ten etap 
po boisku. Czy udało by się go przyspieszyć? W tej chwili trudno powiedzieć. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Kto mógłby na to odpowiedzieć?     
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To może być państwa stanowisko jako Komisji do zbadania sprawy. Też 
możemy w taki sposób niezależny rozpatrywać ten wątek. Dla nas dzisiaj 
najważniejsza jest ta teza z boiskiem i chcemy pokazać, że wbrew temu co 
wynika z komunikatów czy pism nie mamy zamiaru zaprzestać tego boiska, 
zaprogramowaliśmy je, nie utracimy pozwolenia na budowę i zostanie ono 
zrealizowane po pozyskaniu przez nas środków co szacujemy w okolicach tego 
rok 2017, bo to jest główny zastrzyk inwestycyjny w tym obszarze. 
Przypomnę, że to są 2 mln zł, a za 2 mln mamy termomodernizację, którą 
właśnie kończymy i plac zrobiony w ramach Radosnej Szkoły. Także może to 
być zapytanie Komisji do pana Prezydenta o ustosunkowanie się.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Panie dyrektorze my na pewno się zapytamy. Wynik zrobiła grupa ze 
smoczych łodzi. Boisko na pewno ich też interesuje, ale bardziej by ich 
interesowała wiata, o której się mówiło, żeby tym dzieciakom cokolwiek dać. 
Wiem, że ta kołdra wszędzie jest za krótka, bo to na co dzień słyszymy. 
Wynik jest taki, że idzie w świat, w Polskę. Pan nie widzi specjalnych 
możliwości.  
 
Pan Marcin Dawidowski – Dyrektor Wydziału Programów Rozwojowych 
To pytanie jest na miejscu do pana Prezydenta pod tym względem, że … to 
jest też pewna strategia działania, dostrzeżenie pewnej polityki działania co 
do samego zakresu związanego ze sportem wodnym. My dzisiaj jesteśmy z 
punktu widzenia realizacji inwestycji i określonych priorytetów. Natomiast 
to, o co państwo też pytacie dotyka trochę strategii miasta w danej 
dziedzinie więc tutaj to pytanie byłoby jak najbardziej, uważam, na miejscu, 
i byłaby na pewno udzielona bardziej kompetentna odpowiedź niż z mojego 
poziomu.     
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Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
Może to by było jakieś tymczasowe rozwiązanie. To jest nasza największa 
bolączka, a poza tym, tak jak mówię, dwa kluby, które są klubami o 
specjalności wodnej. Warunki geograficzne mamy idealne, tylko przejść przez 
ulicę i mamy Motławę.  
 
Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Nie wypada, żeby ktoś, kto zdobywa medale trzymał sprzęt poza miastem.  
 
Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
To jest tylko grzeczność AWF-u, która może się w pewnym momencie 
skończyć i każą nam zabierać te smocze łodzie.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
My taki wniosek za chwilę podejmiemy do Prezydenta o przyspieszenie, 
sfinansowanie chociażby tej wiaty.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora ds. Edukacji Wydziału Rozwoju Społecznego 

Chciałabym jeszcze od strony edukacyjnej powiedzieć. Czy Szanowna Komisja 
nie mogłaby też rozważyć tej wiaty, której celowości absolutnie nie 
zaprzeczam, w innym miejscu, bo nie jestem do końca przekonana czy z 
punktu widzenia bezpieczeństwa dzieci podstawówkowych na terenie boiska 
powinna taka wiata stanąć, ponieważ z tego sportu wodnego akurat dzieci 
podstawówkowe nie korzystają. Absolutnie postawienie wiaty i rozwijanie 
sportu uważam za bezspornie właściwe. Natomiast myślę, że Komisja też 
powinna rozważyć sprawę lokalizacji, bo z mojego punktu widzenia nie jest 
to najszczęśliwsza lokalizacja. 
 
Pan Grzegorz Kwiatkowski – Prezes Klubu Wodnego Gdańskie Lwy 
Chciałbym powiedzieć, że jeżeli chodzi o smocze łodzie to jak najbardziej 
szkoła podstawowa to jest za wcześnie, żeby trenować smocze łodzie. Na 
smoczych łodziach oni się zaczynają bawić. Pierwsza gimnazjum zaczynają 
trenować smocze łodzie, ale jeżeli chodzi o kajakarzy UKS-u Motława to są 
dzieciaki 4-5 klasa szkoły podstawowej, kiedy zaczynają. Żeby osiągnąć 
mistrzostwo sportowe olimpijskie, a my złotego medalu olimpijskiego nie 
mamy w kajakarstwie, o tym niektórzy z nas marzą to trzeba zaczynać w 4 
klasie szkoły podstawowej, to gdzie jak nie przy szkole podstawowej? Nie 
chciałbym tutaj egoistycznie mówić tylko o smoczych łodziach, tylko patrząc 
na pracę mojego kolegi Krzysztofa Dzwonkowskiego z młodzieżą w 
kajakarstwie to należy zaczynać od 4 klasy.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Czy panowie z Biura Sportu mogą coś pomóc, podpowiedzieć?   
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Jeśli Wydział Programów Rozwojowych nie widzi takiej możliwości… My 
możemy tylko powiedzieć, że tak, popieramy, bo to jest dyscyplina sportu 
olimpijska.   
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
A jak w projekcie jest ustawiona ta wiata?  
 
Pani Jolanta Kwiatkowska – Reichel – Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 65 
im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku 
Niezależnie od boiska jest wiata ustawiona także myślę, że mogłoby to być 
realizowane niezależnie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Dziękuję bardzo. Chciałbym, żebyśmy jako Komisja przegłosowali ten wniosek 
do Prezydenta.     
   

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska wnioskuje do Pana Prezydenta o 
przyspieszenie realizacji zadania – postawienia stanowiska na sprzęt wodny przy 
Szkole Podstawowej Nr 65 im. Alfa Liczmańskiego w Gdańsku przy ul. Śluza 6. 
  
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 14-12/6-6/2015 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 
PUNKT  - 2 

 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2015 – 2040 – druk nr 503 – w zakresie działania Komisji + Autopoprawka. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. – BRMG-S.0006.503.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 503 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 2 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 503 – w zakresie 
działania Komisji + Autopoprawka. (Opinia nr 14-12/25-21/2015). 
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PUNKT  - 3 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 504 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
26 listopada 2015 r. – BRMG-S.0006.504.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały wraz z Autopoprawką w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały wraz z Autopoprawką, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
zawartego w druku nr 504 + Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu 
Planowania Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 504 - w zakresie 
działania Komisji + Autopoprawka. (Opinia nr 14-12/26-22/2015). 

 
 

PUNKT  - 4 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 490 - w 
zakresie działania Komisji. 
(Sprawa– BRMG-S.0006.490.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, w imieniu wnioskodawcy, przedstawiła 
projekt uchwały w zakresie działania Komisji. 
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 490 - 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków, przedstawiciela 
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wnioskodawcy, w wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 
głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 490 – w zakresie 
działania Komisji. (Opinia nr 14-12/27-23/2015). 

 

PUNKT  - 5 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2016 rok – druk nr 491 – w zakresie działania 
Komisji 
(Sprawa – BRMG-S.0006.491.2015) 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków oraz Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor 
Biura Prezydenta ds. Sportu, w imieniu wnioskodawcy, przedstawili projekt 
uchwały - w zakresie działania Komisji. 
 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków 
Jak co roku kolejny projekt uchwały budżetowej na kolejny rok budżetowy. 
Ostatnie założenia przesłane państwu do projektu uchwały budżetowej nie uległy 
zmianie. Nadal przyjmowano przy kalkulacji wydatków realne tempo wzrostu PKB 
3,8%, inflacja średnioroczna 1,7%, głownie te wskaźniki bierze się do kalkulacji 
dochodów, wzrost zatrudnienia w gospodarce narodowej 0,8%. Jeżeli chodzi o 
wydatki bieżące miasta w przyszłym roku założono również średni wzrost 
wynagrodzeń w sferze budżetowej miasta Gdańska bez uwzględniania nauczycieli 
na poziomie średnio 4%. Budżet skalkulowany na podstawie tych wskaźników, o 
których mówiłam powinien osiągnąć dochody w wysokości prawie 2 mld 431 mln zł. 
Wydatki 2 mld 453 mln zł co w wyniku daje planowany deficyt budżetowy 22 mln 
700 tys. zł. W kwocie dochodów jak zwykle największą pozycję stanowią dochody z 
podatku dochodowego od osób fizycznych i to jest prawie 680 mln zł. Ponadto 
podatki i opłaty lokalne, subwencje z budżetu państwa jako druga pozycja w tym 
subwencja oświatowa 429 mln zł. Jeśli chodzi o wydatki to wydatki bieżące na 2016 
r. to prawie 1 mln 997 mln zł i majątkowe prawie 457 mln zł. Jeśli chodzi o wydatki 
bieżące to na Kulturę Fizyczną i Sport planuje się 25 mln 646 tys. zł co w 
porównaniu z przewidywanym wykonaniem roku 2015 stanowi wzrost 3,3% w 
wydatkach bieżących. Wydatki majątkowe w kwocie, o której mówiłam 453 tys. zł 
to 18,6% całości wydatków zaplanowanych na 2016 r. Jeśli chodzi o wydatki 
majątkowe czyli inwestycje to w tych największych pozycjach jeśli chodzi o 
państwa Komisję mówimy o zadaniu Budowa Centrum Sportu Młodzieżowego GOKF 
w Gdańsku przy Al. Grunwaldzkiej i tu na 2016 mamy zapisane 9,5 mln zł oraz 
budowa krytej pływalni przy ul. Siedleckiej w Gdańsku Osowie 6,5 mln zł w 2016 r. 
Jeśli chodzi o te wskaźniki, które zawsze przedstawiamy czyli wskaźniki zadłużenia 
miasta to w roku 2016 na poziom dopuszczalny ustawowo wyliczony z tych danych, 
o których państwu przed chwilą mówiłam na poziomie 13,47% miasto przy tak 
skalkulowanym projekcie osiąga 3,8% czyli to jest duża rezerwa. Jeżeli chodzi o 
uchwałę budżetową to w takim ogólnym zarysie to wszystko.     
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Czy są pytania Komisji? Panie dyrektorze Trojanowski czy pan też na spokojnie 
podchodzi do tego budżetu, czy powinno być troszkę więcej? Jak pan uważa?    
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Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 
Mamy budżet 2016 praktycznie w wielkości ubiegłorocznego czyli tegorocznego, 
blisko 38 mln, z tego 25 mln to jest budżet Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i 
12 mln 800 tys. zł to budżet Biura. Ten budżet Biura jest większy o 1 mln 800 tys. 
zł iluzorycznie, bo tak realnie to on nie jest większy dlatego, że w tym jest 2 mln 
zarezerwowane na imprezę rangi europejskiej, o której szczegółach nie chciałbym 
mówić, ponieważ nie jest jeszcze podpisana umowa. Praktycznie rzecz biorąc 
będziemy operowali tymi samymi kwotami przy dwóch minusach. Jeden minus to 
jest sukcesy gdańskiego sportu, bo tak to mogę nazwać, bo awans hokeistów do 
Ekstraklasy i awans żużlowców do I Ligii, wcześniejszy awans piłkarek ręcznych do 
Ekstraligi pociągają ze sobą większe wydatki zwłaszcza, że hokeiści do tej pory 
jeździli na krótkie trasy, a liga hokejowa jest taka, że wszystkie zespoły poza 
Toruniem to jest południe Polski. Każdy wyjazd to są spore wydatki, bo tam jest 16 
czy 20 ludzi wokół hokeja, wyjeżdżających. A drugi minus to jest nowa ustawa 
VAT-owska, która spowoduje, że tych dodatkowych środków z VAT-u MOSiR nie 
będzie mógł przeznaczyć na zwiększenie umów promocyjnych z klubami 
sportowymi więc te kluby, które korzystają z umów promocyjnych najbardziej to 
odczują. Natomiast pozostałe elementy stałe budżetu Biura to są podobne czyli 
podobna kwota na granty czyli ok. 3 mln 200 tys. zł, nagrody, stypendia to 
wszystko są rzeczy zabezpieczone. Oczywiście umowy promocyjne na promocję 
miasta poprzez eventy sportowe. Tych ewentów mamy sporo począwszy od 
Mistrzostw Europy w piłce ręcznej, które odbędą się w styczniu tego roku w kilku 
miastach Polski w tym m. in. w Gdańsku. Dzisiaj zakończyliśmy rozmowy i umowę 
będziemy podpisywać z Polskim Związkiem Tenisowym na mecz Pucharu Davisa 
czyli mecz Polska – Argentyna. Po raz pierwszy w Ergo Arenie zakrólowałby tenis na 
światowym poziomie, bo to grupa światowa. Kontraktujemy mecz reprezentacji 
Polski towarzyski w piłkę nożną na stadionie. Kontynuujemy współpracę z 
Czesławem Langiem i Langiem Teamem. To taki weekend rowerowy w sobotę 
Scandia Bike Maraton czyli rowery górskie, w niedzielę Tauron Lang Team Race 
czyli wyścigi szosowe ogólnie dostępne. Pierwsza edycja to blisko 6 tys. 
uczestników, więc fantastycznie to się nam rozwija. Oczywiście tradycyjne biegi 
czyli Amber Expo Półmaraton, Maraton Solidarności, Mistrzostawa Juniorów na 
żużlu i finały tych mistrzostw odbyłyby się w Gdańsku, transmisja by była w 
Eurosporcie. Mistrzostwa Świata w Motocrossie czyli Night of the Jump w Ergo 
Arenie. Mistrzostwa Ekstraligi żużlowej lub mecz reprezentacji Polski na żużlu też 
w Gdańsku. Final Four Pucharu Polski w siatkówce oczywiście pod warunkiem, że 
Trefl zakwalifikowałby się do takiego finału. Mamy też już przyrzeczoną imprezę, 
której nigdy w Polsce nie było, a która wiąże się z wodą i to dosyć ważne. Po raz 
pierwszy w Polsce będą rozegrane Mistrzostwa Europy Jachtów Pełnomorskich. 
Będzie to w 2017 roku, ale pierwsze raty po podpisaniu umowy będziemy płacili już 
w 2016 roku. Też mamy to zabezpieczone w tym budżecie 2016 r. Oczywiście 
mecze eliminacyjne Polski w popularnych dyscyplinach sportu czyli siatkówka, 
koszykówka, być może rugby, być może Liga Światowa w siatkówce i chcemy 
powtórzyć, ponieważ znakomicie na razie nam idzie w żeglarstwie, stajemy się 
powoli taką stolicą żeglarstwa olimpijskiego, mianowicie mamy już trójkę 
reprezentantów w Rio z Gdańska, a na czwartego czekamy, w tym tygodniu 
rozpoczynają się Mistrzostwa Świata czyli Puchar Świata w klasie FIN, gdzie Piotr 
Kula, zawodnik Gdańskiego Klubu Żeglarskiego jak dobrze pożegluje to będzie 
czwartym zawodnikiem z Gdańska, który zakwalifikuje się do Rio. To tyle panie 
przewodniczący w skrócie.    
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
Miło było posłuchać. Czy ktoś z Państwa chciałby coś dodać? Jakieś pytania do 
budżetu?         
 
Przewodniczący Mirosław Zdanowicz podziękował za przedstawienie projektu 
uchwały, a następnie z uwagi na brak głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie 
przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały zawartego w druku nr 491 - 
w zakresie działania Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI – OPINIA                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska, po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień 
przekazanych przez Panią Marię Wojnarowską – Kierownika Referatu Planowania 
Budżetowego w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków oraz Pana Andrzeja 
Trojanowskiego – Dyrektora Biura Prezydenta ds. Sportu, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się, przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, zawarty w druku nr 491 - w zakresie działania Komisji. 
(Opinia nr 14-12/28-24/2015). 
 
 

PUNKT  - 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG   
 

1. Od Pana Andrzeja Dębca – Komandora Bałtyckiego Bractwa Żeglarzy ul. 
Chmielna 111/113 Gdańsk. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu RMG 
Chciałbym poddać pod głosowanie wniosek do Przewodniczącego Rady.   
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2015 r. 
przyjęła do wiadomości pismo Bałtyckiego Bractwa Żeglarzy, którzy zwrócili się z 
prośbą o poparcie złożonego przez nich wniosku do Prezydenta Miasta Gdańska o 
uzupełniające zlecenie prac projektowych przy renowacji Bramy Nizinnej. 
 
Komisja stwierdziła, że decyzję w przedmiotowej sprawie pozostawi Komisji 
Zrównoważonego Rozwoju RMG. 
 
Wniosek został podjęty przez Komisję w wyniku przeprowadzonego głosowania, 
jednogłośnie  – 5 głosami za. 
 
Wniosek nr 14-12/7-7/2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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W związku z tym, że nie było więcej spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodniczący podziękował wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:10. 
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Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


